
 

 
 Weer een regeling die mooi lijkt 
maar praktisch toch weer slecht is. 

En ook nu weer loze beloftes! 

 
Ik heb vorig jaar na mijn verhuizing 
geïnvesteerd (met spaargeld) in 
kunststof kozijnen incl deuren en 
triple glas 

 Na bekendmaking van de toen net 
aangekondigde vergoedingen die 
voorgespiegeld zijn geworden aan 
de 
gedupeerden/investeerders/huiseige
naren. 

In het 1e kwartaal van 2025 kon de 
subsidie ( kozijnen en triple glas 
waren onderdeel van de isolatie 
maatregelen) hiervoor max €40.000  



 

aangevraagd worden. 

Alles is in september 2024 
uitgevoerd met in de keuze van 
welke kozijnen en welk glas de 
duurdere/best isolerende maatregel  
heeft,toe laten passen.  Dit ook met 
inachtneming van de beloofde 
vergoeding/aanvulling tot  max 
€40.000,-. 

 
Heel bewust deze keuze, in overleg 
met aanbieder gemaakt. Met hierbij 
dus in het achterhoofd houdend dat 
ik dan nu maar ‘eventjes’ nagenoeg 
alles moest investeren en in 2025 de 
subsidie kon aanvragen. 

 
Dit leek mij toen de juiste en meest 
goede isolerende maatregel met 



hierbij dan te voldoen of in ieder 
geval  



 

gaan naar verlaging van de 
gewenste energierekening  en/of 
aardgasvrijer te maken. 

 
Er is  de inwoners weer eens worst 
voorgehouden en nu kunnen 
inwoners die hebben geïsoleerd met 
de beste intenties fluiten naar hun 
geld. 

Wat dacht de overheid van de 
gevolgen? ,dachten ze dat iedere 
inwoner bij het warmtefonds kan 
aankloppen voor een zak met geld?  
Zuurverdiende spaargeld of lening 
zit erin met het idee daar krijg ik 
weer een deel van terug. 

Dit is gewoonweg een mes in de rug 
steken van mensen, want ik ben 
echt niet de enige  gedupeerde 
hierin en -mee. 


